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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman t. o. m. §6
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg t. o. m. §6

Ordförande FARM Richard Svensson t. o. m. §6

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Emelie Sjögren väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 DP:s DuP-analys DP har gjort en analys av de olika smittoriskerna vid DuP:en 2/10. Bemelie
tycker att analysen är utförlig, men tycker att det ändå är svårt att säga exakt
vad det var som orsakade smittspridningen.
David undrar hur ofta DP tvättade händerna. Isabella svarar att de gjorde
det hela tiden när de lagade maten, och att de som diskade och la upp maten
gjorde det ofta.
David berättar att personalen på McDonald’s tvättar händerna minst två gång-
er i timmen, och speciellt om de har tagit på något som kan ha varit konta-
minerat. Dessutom använder de handsprit mellan varje kund och byter trasor
en gång i timmen. Han föreslår också att DP ska köpa in ytdesinfektion till
städskrubben, vilket Isabella säger att hon ska föra vidare.

§5 ET-raj och pub Ludwig har delat F6 planering för ET-rajet med resten av Styret, och Jacob
berättade lite förra veckan. Bemelie tror att man kan arrangera fysiska arr,
men att det är väldigt mycket som måste hanteras. Hon kan gå med på ett
ET-raj, men då vill hon lägga sig i mycket i planeringen.
Bemelie lyfter även spökvandringen och undrar om man ens kan använda korri-
doren då det är andra som rör sig där, samt huruvida det är lämpligt överhuvud-
taget med tanke på smittorisk; droppsmitta kan stanna kvar mellan sällskap,
och om folk hoppar fram och skriker kan de smitta de som går vandringen.
Ludwig svarar att de hoppas att korridoren ska vara tom eftersom rajet hålls
relativt sent på kvällen. Vad gäller smittorisk är tanken att ett sällskap i taget
ska gå vandringen och att de ska hålla i rep och inte varandra för att ta sig
framåt. Repet spritas av mellan varje sällskap. Ingen får ta med sig alkohol på
vandringen, och det kommer inte vara så mycket hopp och skrik, utan snarare
hopp och gallerskak.
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Bemelie säger att Kärnstyret tycker att om ET-raj och pub genomförs så ska
de genomföras på samma sätt. Hon ser gärna att F6 gör en efteranalys som
DP kan ta del av. Kärnstyret diskuterade också puffar och ser helst att pateter
puffar, då de är vanare vid att arra och bättre kan se till att restriktionerna
efterlevs. Isabella säger att DP vill kunna låta ickepateter puffa; det är alltid
en sittande med varje puff hela tiden, och pateter har inte bättre koll på corona
än ickepateter.
Ludwig tillägger att F6 medvetet tänkte placera puffar på mindre krävande
stationer och att de också alltid har en sittande med varje puff. Carl tycker
att det finns en poäng med att låta Nollan puffa eftersom de får veta restrik-
tionerna i förväg och kan sprida dem vidare till sina kompisar, samt att det
kan vara lättare att säga till ens kompisar om de inte följer restriktionerna.
David håller inte med, utan tycker att man snarare har mindre respekt för sina
vänner i sådana situationer. Vidare tycker han att puffarna borde vara en del
av riskbedömningen.
Oliver påpekar att det viktigaste att tänka på är platser där folk blandas; to-
aletthandtag och annat kan sprida smitta. Han föreslår att man ska tvätta av
handtag ofta och sätta upp en lapp vid toaletterna med påminnelse om hand-
hygien. Han tycker också att det är viktigt att man håller koll på alkoholnivån.
Isabella säger att de som sköter vattenstationen kan sprita av toalettdörrshand-
tagen.
David tycker att hygien i kök och för toaletter saknas i F6 riskbedömning. På
McDonald’s kör de fullstädning av toaletter och spritar av handtagen en gång
i kvarten när det är högtryck.
Joseph lyfter frågan om huruvida andra sektioner ska få gå på arren. Ludwig
säger att ET-rajet enbart är till för F:are. Albert tycker vi borde ta ett or-
dentligt beslut och yrkar på att inga andra sektioner ska få delta ET-rajet och
puben.
Beslut: Att inte låta andra sektioner delta på ET-rajet i LP1 och puben i
LP2.
Bemelie hade gärna sett bokningar och deltagarlistor på ET-rajet och puben.
Bokningar minskar eventuella köer och gör det lättare att städa mellan sällskap,
och deltagarlistor underlättar eventuell smittspårning. Hon tänker också att
Kärnstyret och F6 kan ha en dialog om riskerna den kommande söndagen,
samt något liknande för DP när puben närmar sig.
Ludwig undrar om arrangörer räknas in i 50/50-gränsen och påpekar att rajet
ska hållas både på Focus och i Hilbert, vilket sammanlagt blir en stor lokal.
De kommer vara cirka 15 arrangörer, men vissa kommer vara på fasta platser
under hela kvällen. Frågan diskuteras lite, men ingen vet riktigt vad som gäller.
Ludwig säger att han ska kontakta säkerhetssamordnaren för att få klarhet i
det hela.

§6 Arrangemang i LP2 Bemelie tycker att vi kan ha fysiska arr, men bara ett begränsat antal och under
förutsättning att de sköts snyggt. För att se till att inte för många arr sker för
tätt inpå varandra förslår hon att Kärnstyret ska ansvara för att samordna när
och hur arrangemang hålls. Hon tycker också att det borde finnas en granskande
struktur som hjälper arrangörer minska smittorisken. Hon erbjuder sig själv att
vara med i strukturen, och Sofia, Sjemelie och Albert hakar på.
Sjemelie är obekväm med flera arr på en vecka; blir man smittad på ett arr
kan man sprida smittan vidare om man går på andra. Hon tycker att man kan
dela upp hur många gånger föreningar och kommittéer får arra för att minska
antalet arr per vecka.
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David vill att ett beslut tas om strukturen, och Oliver tycker att Styret borde
ta fram riktlinjer för den; han tycker att man borde ta hänsyn till omfattning
och deltagaröverlapp och inte bara utgå från mängden per vecka; två stora
fester på en vecka vore värre än några små, lugna arr.
Albert tänker att man kan hålla koll på vilka som går på vilka arr och begränsa
hur många arr varje person får gå på. Sjemelie tycker att någon sådant borde
inkludera arrangörer. David tycker att det låter krångligt och tycker att det
vore rimligare att begränsa mängden arr istället.
Carl är orolig för FnollK:s aspning; de har planerat två fysiska arr första veckan,
men de har planerat för att man ska kunna hålla bra distans på dem. Han tror
det kan bli svårt att få aspar om folk bara får gå på ett visst antal arr och
behöver välja mellan deras aspning och annat. Han vill att FnollK ska vara
med på söndag och prata om deras arr.
Som svar på Carls oro påpekar Sjemelie att om man behöver välja mellan
aspningen och andra arr så får FnollK en mer taggad grupp aspar; de som
inte är taggade lär välja andra arr över aspningen. Hon tillägger att hon inte
tycker att två fysiska arr på en vecka är så rimligt, utan att man istället borde
fokusera på digitala arr eller utomhusarr om vädret tillåter.
Ludwig yrkar på att ålägga Kärnstyret att utreda möjligheten att föra delta-
garlistor och begränsa antalet arr varje person får gå på. Han yrkar också på
streck i debatten och får medhåll.
Gustav tror inte att det vore så omständligt att kräva att alla arrare för när-
varolistor som de sedan delar med de som arrar senare, och att man vid varje
arr tittar på tidigare närvarolistor för att se om någon deltagare har varit på
för många arr på sistone.
Beslut: Att ålägga Kärnstyret att utreda möjligheten att föra deltagarlistor
och begränsa antalet arr varje person får gå på.
Bemelie, Gustav och Richard behöver gå. Bemelie lämnar över till Sofia.
Albert lyfter frågan om bokningar av Focus för ickesektionsaktiva. Ludwig
tycker att man för sådana bokningar åtminstone borde skriva riskbedömning
och blanda in den granskande strukturen. David tycker att vi ska fortsätta avslå
dem. Albert tycker att det är höga krav att ställa på phaddergrupper att de
ska kunna hålla arr med samma smittskyddssäkerhet som sektionsaktiva då de
inte har samma arrvana. Sofia tycker att det är svårare att kontrollera arr som
inte hålls av sektionsaktiva och yrkar på att vi ska fortsätta avslå bokningar
från ickesektionsaktiva tills vidare och utvärdera igen i LP2.
David lyfter F-spexet som har fysiska arr planerade på Focus framöver. Sofia
tycker att de räknas som sektionsaktiva i sammanhanget. Albert påpekar att
de har arrvana och att det är lättare att ställa krav på dem.
Sjemelie säger att tacksittningar innebär mindre urvalsgrupper än sektionsarr
och att många träffar andra i sina phaddergrupper genom andra sammanhang.
Därmed innebär tacksittningar som sköts bra en mindre risk än sektionsarr
menar hon. Sofia tycker att det handlar om att det är svårt att kontrollera
tacksittningar och se till att de håller god standard.
Beslut: Att fortsätta avslå bokningar av Focus från ickesektionsaktiva tills
vidare och utvärdera igen i LP2.

§7 Äskning, ölkyl DP har äskat 20 000 kr för en ny ölkyl. David har undersökt saken och har
hittar billigare ölkylar än så. Dessutom tycker han att äskningen är fel utformad
och att den saknar en kostnadskalkyl och mer noggrann info om vilken modell
de har tänkt sig. Han yrkar på att skicka äskningen på remiss till DP.
Beslut: Att skicka äskningen för en ölkyl på remiss till DP.
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§8 Skyddsrond Klockan är mycket och folk behöver gå, så Sjemelie sammanfattar punkten med
att skyddsronden kommer vara den 2/12 och att hon kommer prata mer med
alla berörda när det närmar sig.

§9 Teambuilding Frågan bordläggs.

§10 Mötets avslutande Sofia Reiner avslutar mötet kl. 13:14!

Emelie Björkman
Ordförande

Sofia Reiner
Mötesordförande §6–§10

Joseph Löfving
Sekreterare

Emelie Sjögren
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga

frågor.
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